
دیدار وزیر ورزش ایران با سفیر روسیه

 سجادی: می توانیم از تجربیات 
روسیه استفاده کنیم

لوان جاگاریان، ســفیر روســیه در ایران با حضور در وزارت ورزش و جوانان 
با ســیدحمید ســجادی دیدار و گفت و گو کرد. وزیر ورزش و جوانان در این 
دیــدار گفت: »یکــی از بهتریــن کارهایی کــه می توانیم انجــام دهیم، این 
اســت که توافقات قبلی صــورت گرفته بیــن وزارت ورزش و جوانان ایران 
و وزارت ورزش روســیه را عملی کنیم و همکاری های جدیدی نیز داشــته 
باشــیم. بعد از ســفر آیت الله رئیسی به روســیه انتظارات بالا رفته و اینکه 
همکاری ها بیشتر شود. ایده های زیادی برای حوزه ورزش و جوانان داریم 
که همه این ایده ها به یکباره عملی نمی شود. نه تنها در رشته های کشتی و 
وزنه برداری، بلکه در بسیاری از رشته های دیگر این آمادگی وجود دارد که 
بتوانیم همکاری های مشترک انجام دهیم. روسیه در رشته های زمستانی 
ســرآمد دنیاســت و ما می توانیم از علم و تجربیات روسیه استفاده کنیم. 
می توانیــم اردوهای مشــترک برگــزار کنیــم و همچنین در حــوزه جوانان 
توســعه بین المللی داشته باشــیم که جوانان بتوانند مشاغل بین المللی 
بــرای خــود تعریــف کنند. ورزش چــوگان یکــی از این رشته هاســت که در 
کشــور مقبولیت داشــته و ایــن امکان وجــود دارد که بتوانیم در این رشــته 
تبادل فرهنگ داشته باشیم. همچنین ورزش زورخانه ای و پهلوانی دیگر 
رشته ای است که باید در روسیه آن را پایه گذاری کنیم  و این رشته گسترش 
پیدا کند.« لوان جاگاریان نیز در این دیدار اظهار داشت: »ایران و روسیه در 
حــوزه ورزش می توانند همکاری های مشــترک زیادی انجام دهند. قطعاً 
تمام پیشــنهادهای ســجادی را به صورت مکتوب به وزارت ورزش روسیه 

اعلام خواهیم کرد.«

دختران هندبالیست ایران عازم قزاقستان شدند
تیم ملی هندبال جوانان دختران ایران برای شــرکت در شانزدهمین دوره 
رقابت های هندبال قهرمانی جوانان دختر آســیا دیروز عازم آلماتی محل 
برگــزاری رقابت هــای هندبال قهرمانی دختران آســیا در رده ســنی جوانان 
شــدند. غلامعلــی اکبرآبــادی، مهســا معتمــدی، زهــرا احمدی نیــا، آزاده 
گیلانــی و ندا اســدی نیز به عنــوان کادر تیم ملــی هندبال جوانــان ایران در 
این رقابت ها حضور دارند. تیم ملی دختران کشــورمان در نخســتین بازی 
خود در این رقابت ها روز سه شنبه 17 اسفند از ساعت 14:30 به وقت ایران 

مقابل قزاقستان به میدان می روند. 

استارت شاگردان محمد بنا برای فتح میادین جهانی
نخستین اردوی تیم ملی کشتی فرنگی برای حضور در میادین بین المللی 
ســال ۲0۲۲ از دیــروز آغــاز  شــد تــا شــاگردان محمــد بنــا رســماً وارد رونــد 
آماده ســازی شــوند.طبق آخرین مرحلــه چرخه انتخابی تیم ملی کشــتی 
فرنگــی که با برگزاری پیکارهای جام تختی پیگیری شــد، نفرات مورد نظر 
محمد بنا و کادر فنی مشخص و گزینش شدند. بدین ترتیب3۸ فرنگی کار 
در لیست سرمربی تیم ملی قرار گرفتند و از دیروز با حضور در خانه کشتی 

تهران وارد نخستین اردوی آماده سازی شدند.
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مهــری رنجبر/ فرزانه فصیحی 6 مــاه بعد از المپیک، 
روزهای آخر ماه جاری در مســابقات قهرمانی داخل 
سالن جهان می دود. میدانی بزرگ که دو سالی است 
انتظارش را کشــیده. دونده ســرعتی ایران که ۲ ســال 
پیش با رکورد ۷ ثانیه و ۲۹ صدم ثانیه 60 متر ســهمیه 
جهانی گرفــت، حــالا تمرین می کنــد تــا در رقابت با 
دونده های ســرعتی دنیــا تنها خودش را نشــان دهد. 
آن هم بــا بهترین دو. دومین دونده 60 متر زنان آســیا 
و نفر شــصتم جهان اما این روزها دغدغه دیگری هم 
دارد. سرعت زیاد ثبت رکوردهای دوومیدانی، دونده 
المپیکی را نگران کرده اســت. او بــه خبرنگار »ایران« 
می گوید: »من از رقبایم در باز ی های آســیایی هانگژو 
۲0۲۲ خبــر دارم. بــه هــر حــال کار پیش مــی رود و ما 
باید خودمان را به آنها برســانیم، هــر روز که رکوردها 
و مدال هــا بهتــر می شــود، بــه نظــرم بایــد بجنبیــم. 
رقابت، رقابت خیلی سختی اســت. قزاقستان، چین 

و هند دونده های خیلی خوبــی دارند و بنابراین ما کار 
راحتــی در بازی های آســیایی نداریم. چــرا که ورزش 
اول المپیک اســت. ســطح دوومیدانی و رکوردهایی 
که درآن جابه جا می شود قابل قیاس با هیچ رشته ای 
و  عجیب  خیلی  دوومیدانی  پیشرفت  سرعت  نیست. 

غریب شده و ما باید خودمان را برسانیم.«
فرزانــه بعداز مصدومیتش، حالا شــرایط خوبی دارد 
و در این بــاره می گوید: »خدا را شــکر همه چیز خوب 
اســت و تمریناتم خوب پیش رفته، خودم پیشــرفتم 
را بــه چشــم دیــدم. هــر روز وضعیتم بهتر می شــود. 
من تقریباً بــه حداکثر توان و ســرعتم رســیده ام. فکر 
می کنم با حضور در 6-5 مسابقه، هرچه جلوتر رفتم 
بهتــر و بهتر شــدم و در هــر مســابقه آرام آرام رکوردم 
پایین آمد.« دونده ســرعتی ایران کــه اولین زن ایرانی 
در قهرمانــی جهــان داخل ســالن اســت، می خواهد 
بهترین عملکردش را داشــته باشد:»مسابقه جهانی 

داخل سالن دست کمی از المپیک ندارد. اگر بخواهم 
منطقــی فکر کنــم من تــازه اولیــن دونــده زن ایرانی 
هستم که به این رقابت ها رســیده ام، واقع گرایانه این 
است که  تازه چندین نسل بعد به شرط شرایط مساعد 
و بــا کیفیت، کشــورهای دیگر شــاید بتواننــد به مدال 
فکر کنند. من حالا می خواهم که بهترین مســابقه ام 
را بدهــم، در حــد تــوان خودم بــدوم و رکــورد خوبی 
ثبت کنــم. دوســت دارم بهترین عملکردم را داشــته 
باشم، مدال جهانی هم سخت است و ما تازه پله اول 

هستیم، همه چیز باید به مرور بهتر و بهتر شود.«
فرزانــه امیــدوار اســت تابســتان ســال آینــده فصل را 
خــوب شــروع کنــد: »دوومیدانی رشــته ای اســت که 
اگر تمرین زمســتانی خوبی داشــته باشــی، می توانی 
مــن  شــکر  را  خــدا  کنــی.  حســاب  تابســتانت  روی 
زمســتان خوبــی داشــتم، مصدومیتــم هــم برطرف 
شــد و امیــدوارم فصل را خــوب تمام کنم تا تابســتان 

بازی های  و  اســامی  کشــورهای  بازی های 
آسیایی را بهتر شــروع کنم. امیدوارم 

بتوانم  و  شــود  عملی  برنامه هایــم 
بعــد  او  شــوم.«  مســابقات  آمــاده 
برنامــه  ســالن  داخــل  جهانــی  از 

جدیــد بــرای مســابقات بعدی اش 
بعــداز  احتمــالًا  »مــن  می چینــد: 

جهانی برمی گردم تا مدتی ایران 
تمریــن کنــم. البته یک ســری 

برنامه دارم کــه باید ببینم با 
موافقت  آن  درصــد  چنــد 

کار  چــه  و  می شــود 
که  البتــه  کــرد.  می شــود 
فضای  مســابقات  بــرای 
بــاز بایــد برنامــه جدیــد 

تنظیم کنیم.«

فصیحی: من برای رکورد خوب می دوم
مسابقات قهرمانی داخل سالن جهان دست کمی از المپیک ندارد

گــروه ورزشــی/ محســن ربانی مربــی پرش 
بــا نیــزه معتقد اســت دو شــاگردش آرشــیا 
بــرای  را  میرطیبــی  مهســا  و  بنــی آدم 
و  آســیا  نوجوانــان  قهرمانــی  رقابت هــای 
می کنــد.  آمــاده   ۲0۲۲ آســیایی  بازی هــای 
ربانــی دلیــل عــدم موفقیــت دو پرنده اش 
درمسابقات ترکیه را عدم آمادگی می داند: 
»بچه هــا با اینکه بدن هایشــان بــد نبود، اما 
نتوانستند خوب بپرند. مهسا یک هفته قبل 
از ســفر کرونا گرفته بود و ارشــیا هم به دلیل 
کم تجربگی پرش خوبی نداشت. او 4 متر و 
70 سانتیمتر پرید و چهارم شد.« او از دیروز 
تمریــن برای فصــل جدید را بــا دو پرنده با 
خــودش  البتــه  اســت.  کــرده  شــروع  نیــزه 
معتقد اســت مهســا شانس بیشــتری برای 
حضــور در بازی های آســیایی دارد: »مهســا 
شــانس زیادی برای حضور در هانگژو دارد؛ 
چــرا کــه ارشــیا نوجوان اســت و ســال آینده 
قهرمانــی نوجوانــان آســیا در شــهریورماه و 
جوانان جهان کلمبیا را دارد. البته که رکورد 
ورودی جهانی 5 متر و 5 ســانتیمتر است و 
ارشــیا با رکورد 5 مترو 1 سانتیمتری فاصله 
زیادی با ورود ندارد و او با تکراررکورد 5 متر 
و یک ســانتیمتری اش هــم می تواند طلای 
نوجوانان آسیا را بگیرد، به شرطی که اتفاق 

خاصی نیفتد.«
مربی جوان پرش بــا نیزه خیلی امیدوار 
اســت مهسا میرطیبی مســافر هانگژو شود: 
»مهسا باید اوایل تابستان رکوردها را بیاورد 
تا در لیســت مســافران قــرار بگیــرد. چرا که 

او با رکــورد 4 متر و 3 ســانتیمتردر رنکینگ 
جــزو 7-6 نفــر آسیاســت و حضــورش در 
این بازی ها اتفاق خیلی خوبی اســت. البته 
نــدارد،  ورودی  رکــورد  آســیایی  بازی هــای 
مگــر اینکــه فدراســیون تعییــن کنــد. یــک 
فیلیپینــی، ۲ ژاپنی و 3 چینی کل پرنده های 
آســیا هســتند و کســی بالاتر از مهسا نیست 
و بــه همیــن دلیل می گویم مهســا شــانس 
دارد. به جــز پرنــده چینــی کــه رکــورد 4 متر 
و 5-60 ســانتیمتر می پــرد، مهســا و بقیــه 
در یک ســطح هســتند، هر چند فدراســیون 
برای او شــانس قائل نیســت امــا به بازی ها 
بــرود برایــش تجربه خوبــی اســت.« ربانی 
حضــور تیــم دوومیدانــی ایران در مســابقه 
قهرمانی داخل ســالن ترکیــه را به حمایت 
اسپانســرش ربــط می دهــد: »کمیتــه فنــی 
پــاداش  به عنــوان  را  تیــم  پلیمــر،  باشــگاه 
قهرمانی در این چند دوره به ترکیه فرستاد 
تا دوومیدانی کاران برای بازی های آســیایی 

و نوجوانان و جوانان باتجربه شوند.«

امیدواری مربی پرش با نیزه به موفقیت دو شاگردش

  ربانی:ارشیا طلا می گیرد، مهسا در هانگژو می پرد
حاشیه ها کمر بوکس را نشانه گرفته اند

    استکی: امیر علی اکبری مثل پسرخوانده من است
ســال  از3  بعــد  زمانــی/  فائــزه 
علیرضا اســتکی و امیر علی اکبری 
همــکاری  دســت  یک باردیگــر 
دادنــد. علیرضا اســتکی ســرمربی 
تیــم ملــی بوکــس بعــد از3 ســال 
دوبــاره هدایــت امیــر علی اکبــری 
را   MMA مســابقات  بــرای 
اســت  معتقــد  و  گرفتــه  برعهــده 
دوری3  ایــن  در  اختلافــات  پــای 
ســاله درمیان نبوده اســت. بعد از 
جدایــی امیر علی اکبری از علیرضا 
استکی در سال ۹7 شایعاتی مبنی 
بــر اختلاف این دو مطرح شــد، اما 
علیرضا اســتکی مربی علی اکبری 
در واکنــش بــه ایــن شــایعات بــه 
خبرنــگار »ایران« می گویــد: »امیر 
علی اکبــری پســر مــن اســت، آدم 
کــه بــا فرزندخوانده خــودش قهر 
نمی کنــد. بــه خاطــر گرفتاری های 

مــن و شــرایط امیــر3 ســال از هم 
مــن  از  مجــدداً  ولــی  بودیــم  دور 
درخواســت کمــک کــرد و من هم 
احســاس کــردم که وقتش رســیده 
آمادگــی  او  کنــم.«  کمــک  او  بــه 
علی اکبری را خوب می داند: »امیر 
علی اکبــری همیشــه آمادگــی اش 
خوب اســت و می توانــم بگویم که 
در کل دنیــا شــاید ۲0-10 نفر مثل 
کننــد.  تمریــن  ســخت  اینقــدر  او 
نقــاط ضعفــی وجــود دارد کــه بــا 
همفکــری هــم حــل می کنیــم و او 
را برای مســابقه اردیبهشت آماده 
هنــوز  او  حریــف  کــرد.  خواهیــم 
مشخص نیست و همچنان منتظر 

هستیم.« 
اســتکی اطلاعــی دربــاره تصمیــم 
بــه  بازگشــت  بــرای  علی اکبــری 
کشــتی ندارد: »در این باره اطلاعی 

نــدارم و بایــد از خودش بپرســید.« 
ســرمربی تیم ملــی بوکــس درباره 
اردوهــای بوکســورهایش می گوید: 
»هفتــه دوم اردوها بعد از انتخابی 
برگــزاری  درحــال  درون اردویــی 
است، قرار بود از دیروز بوکسورهای 
ارمنــی بــه مــا اضافــه شــوند ولــی 
متأسفانه بوکســورهای ارمنی حتی 
دوز اول واکسن را هم تزریق نکرده 
بودنــد و وزارت بهداشــت، درمــان 
و آمــوزش پزشــکی اجــازه حضــور 
آنهــا را نمــی داد. ایــن اردو برای ما 
مثمرثمر بود اما متأســفانه شرایط 
فراهــم نشــد. ســطح بوکــس ایران 
بــالا رفتــه و خــودش را پیــدا کــرده 
اســت. درحال حاضر تیــم جوانان 
و نوجوانــان در مســابقات آســیایی 
هســتند،  مســابقه  مشــغول  اردن 
برای مثال ســام استکی پسر خودم 
قهرمــان ازبکســتان را در ســه رانــد 
مشــت باران کــرد امــا بــازی را به او 
ندادنــد. می خواهــم ایــن را بگویم 
از  ایرانــی  بوکســورهای  دیگــر  کــه 
ازبک ها، قزاق ها یا کوبایی ها و دیگر 
نمی ترســند.  بوکــس  قدرت هــای 
مــا در همیــن اردوهــای خودمــان 
رقابت هایــی را برگــزار می کنیم اما 
بــه احتمال زیــاد فروردیــن با یکی 
از تیم هــای قــوی مثــل ازبکســتان، 
اردوی  گرجســتان  یــا  قزاقســتان 

مشترک خواهیم داشت.«
اســتکی تنهــا دغدغه تیــم ملی 
را حاشــیه ها می دانــد: »دغدغــه ما 
درحــال حاضر مســئولان نیســتند، 
متأســفانه مشکل از خانواده بوکس 
اســت که مــدام بــرای بوکســورهای 
مــن حاشــیه درســت می کننــد کــه 
رســیدگی مســئولان در میــان ایــن 
حاشــیه ها گم شــده اســت. درحال 
حاضــر تغذیــه تیــم ملی مناســب 
نیســت و چاره ای هم نداریم، چون 
در خوابگاه نصرت ســکونت داریم 
و آشــپزخانه نداریــم. ایــن مســأله 
خیلی به بوکســورها لطمــه می زند 
و از نظر پزشــکی و شــناخت مکمل 
کســی نیســت که کمک کنــد و همه 
کارهــا را خودمان انجــام می دهیم. 
درحــال  فدراســیون  رئیــس  ثــوری 
تلاش اســت و همین تیم نوجوانان 
بــا هزینــه 3 میلیــاردی  و جوانــان 
اســت.  رفتــه  اردن  بــه  اسپانســر 
متأســفانه تیــم بزرگســالان تحــت 
فشــار اســت و به حمایت مسئولان 
نیــاز داریــم. امیدوارم مســئولان به 
حاشــیه ها نــگاه نکننــد. از نظــر من 
حاشیه ســازان بدخواه بوکس ایران 
و نظــام جمهــوری اســلامی ایــران 
هستند. حاشــیه ها درحال شکستن 
کمــر بوکس هســتند، اگــر درکنار ما 
نیستند لااقل از پشت خنجر نزنند.«


